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Verslag vergadering Participatieraad op 24 mei 2023 om 

19.45 uur in Stroud 

Aanwezig; allen met uitzondering van Jaap van Gent (vakantie). Tevens bij punt 

2 wethouder Jim van den Hoorn en Roel Stofmeel, gemeente Putten 

1. Opening en welkom door de voorzitter. De voorzitter, Kees Bor, heet 

allen welkom, in het bijzonder de gemeentelijke vertegenwoordigers en 

de heer Gerrit Jan Zomer, die voor het eerst aanwezig is.  

2. Gesprek met de wethouder. Vanuit de raad wordt een aantal 

onderwerpen aangedragen, die met de wethouder worden besproken. 

a. Speeltuinbeleid. Bertina Bruggeman vraagt waarom bewust is gekozen 

voor materiaal, dat bij personen allergische reacties kan oproepen 

(boomschors). De wethouder neemt deze vraag mee naar zijn collega-

wethouder. Matthijs Bonzet vraagt (opnieuw) aandacht voor het 

inclusiviteits-denken bij de gemeente (mensen met beperking). De 

uitgebrachte nota zou ook via Sociaal Domein moeten lopen. De 

wethouder geeft aan, dat in de nota met die aspecten is rekening 

gehouden. Voor wat betreft de gewenste betrokkenheid van de 

Participatieraad bij deze onderwerpen zegt hij dit te zullen bespreken 

met zijn collega van ruimtelijke ordening. En als de gemeente open staat 

voor betrokkenheid van de Participatieraad bij onderwerpen vanuit de 

Omgevingsvisie, zal dat in de planning van toekomstige plannen moeten 

worden meegenomen. 

b. Participatie. De voorzitter vraagt wat de plannen zijn voor de toekomst 

bij de gemeente met betrekking tot de invulling van Participatie nieuwe 

stijl. De wethouder antwoordt, dat hierover nog geen uitgewerkte 

plannen bestaan, maar het is wel een vast punt van aandacht. Roel 

Stofmeel vult nog aan, dat ambtelijk een concept gereed is, waarbij 

Communicatie de trekker zal zijn. De afdeling Sociaal Domein is hierbij 

betrokken. Vanuit de raad wordt opgemerkt, dat wij zeker een 



adviesfunctie zouden willen invullen. Op een vraag van Matthijs Bonzet 

of ook in Putten gedacht wordt aan een alternatief voor de 

kostendelersnorm, antwoordt de wethouder dat de mogelijkheden 

daartoe worden bekeken. 

c. Personele mutaties bij de afdeling. De voorzitter uit opnieuw zijn zorgen 

rond dit onderwerp. De wethouder onderkent die zorgen; bovendien is 

binnen de gemeentelijke overheid overal sprake van krapte. Desondanks 

is hij positief over de invulling binnen Sociaal Domein naar aanleiding van 

de mutaties. Ook wordt gesproken over de vraag of binnen de regio 

wordt gedacht aan een verdere wijze van samenwerking op ambtelijk 

gebied, gelet ook op de vele extra taken die op de gemeenten afkomen. 

Dit gebeurt zeker wel, alleen nog niet structureel. De wethouder stelt 

ook, dat het een onrustige tijd is binnen het sociaal domein; er is sprake 

van veel verschuiving van taken.  

d. Opvang statushouders/asielzoekers. Channah van Schayk informeert, 

naar aanleiding van krantenberichten, naar de eventuele grotere opvang 

van asielzoekers/statushouders in de regio. Wethouder van den Hoorn 

zegt, dat op een zeker moment de Spreidingswet er zal komen. Zou het 

dan tegen die achtergrond niet wenselijk zijn om in regio-verband dit 

onderwerp aan te pakken? Zeker gelet op de consequenties voor de 

huisvesting van nieuwkomers en van autochtonen. Gerrit Jan Zomer 

informeert, of de gemeente een overzicht hanteert van taken die men 

per se in eigen hand wil houden. De gemeentelijke vertegenwoordigers 

stellen, dat die er niet is, met uitzondering van kritieke functies. De 

gemeente krijgt vaak wettelijke verplichtingen, die soms regionaal 

(moeten) worden opgelost. Martijn Krook wijst er op, dat de kwaliteit 

van zorg voor statushouders/asielzoekers moet voldoen aan minimale 

eisen. De wethouder geeft aan, dat, zoals het nu georganiseerd is, het 

COA de kwaliteit van zorg bepaalt. Maar hij vreest ook, dat het met de 

huidige instroomcijfers zeker op het gebied van de huisvesting vast gaat 

lopen. Putten is overigens erg tevreden over de grote inzet van 

vrijwilligers binnen onze gemeente. 

De voorzitter rondt de discussie af en dankt een ieder voor zijn of haar inbreng. 

Hij wenst de gemeente veel succes met de aanpak van de vele taken. 

Vervolgens hervat hij de vergadering. Allereerst krijgt Gerrit Jan Zomer de 

gelegenheid zich voor te stellen en daarna gebeurt dat ook, kort, door de 

andere aanwezigen. 



3. Verslagen vergadering Participatieraad van 19 april, van de 

professionaliseringsbijeenkomst en de reactie van Channah van Schayk. 

Alle drie de stukken worden vastgesteld c.q. voor kennisgeving 

aangenomen. 

4. Verslag overleg DB met gemeente Putten op 17 mei. Voor kennisgeving 

aangenomen. 

5. Actiepuntenlijst per 19 april 2023. Wordt vastgesteld; alle punten zijn 

afgehandeld c.q. komen nog aan de orde in deze vergadering. Alleen het 

onderzoek naar de stichtingsvorm staat nog open. 

6. Mededelingen en ingekomen stukken.  

a. Overleg met directie InclusiefGroep op 7 juni om 19.45 uur. Aanwezig 

zullen zijn Kees Bor, Rian van Pagee, Fennie van den Broek, Matthijs 

Bonzet, Gerrit Jan Zomer en  Martijn Krook. Daarnaast zullen alle 

adviesraden in ons gebied na de zomer door de Inclusiefgroep worden 

uitgenodigd om over toekomstige ontwikkelingen te praten. Onze raad 

zal dan in ieder geval vertegenwoordigd zijn. Nadere invulling volgt later. 

b. Benoeming 4 nieuwe leden. De voorzitter feliciteert hen nu het college 

gisteren heeft besloten tot benoeming over te gaan. 

c. Reactie college op advies MJP Samenleving 2023-2027. Dit leidt tot 

enige discussie over de inhoud van de reactie op enkele punten. Over het 

algemeen kan wel gesteld worden, dat ons uitgebreide advies ook de 

nodige aandacht van het college heeft gekregen; alleen is niet 100% 

overgenomen. 

d. Startbijeenkomst OKO op 22 mei in Ermelo. Er waren vijf leden van onze 

raad aanwezig. Op zich was de voorlichting duidelijk, maar de 

ontwikkeling loopt nog wat traag. En krijgen we als Putten op dit gebied 

ook wat we voor ogen hebben? De voorzitter stelt voor om Harderwijk 

eens uit te nodigen in onze vergadering. Gesteld wordt, dat de cijfers 

voor de jeugd uit Putten het meest negatief zijn. 

e. Uitnodiging Maatjesmiddag op 7 juni in Ermelo. De voorzitter gaat in 

ieder geval. 

f. Uitnodiging bijeenkomst Een tegen Eenzaamheid op 6 juni om 10.00 

uur in Stroud. Channah van Schayk en Gerrrit Jan Zomer zullen deze 

bezoeken. De Week van de Eenzaamheid is van 28 september tot 4 

oktober a.s. 

g. Handleiding authenticatie gemeente Putten. De secretaris zal proberen 

een afspraak te maken voor een overleg van de vier nieuwe leden, een 

DB-lid en de gemeente. 



h. Werkgroep Artikel 1 wil graag uitleg komen geven in onze vergadering. 

We wachten een afspraak af. 

De overige ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 

7. Gedachten over eventuele nieuwe naam Participatieraad. Enkele 

suggesties worden gedaan, maar op voorstel van de voorzitter wordt 

besloten voorlopig geen naamswijziging door te voeren. Juist nu 

participatie meer in de politieke belangstelling komt te staan, is de 

huidige naam helder. 

8. Keuze buddy voor de vier nieuwe leden. De voorzitter geeft aan, dat een 

begin dit jaar terug getreden lid had aangegeven te weinig begeleiding te 

hebben ervaren. Daarom het voorstel om nu voor een bepaalde periode 

van maximaal een jaar ieder nieuw lid te koppelen aan een langer zittend 

lid. Tijdens het overleg wordt helder, dat Martijn Krook en Fons Kortrijk 

een koppel zullen vormen , evenals Gerrit Jan Zomer en Kees Bor. De 

twee andere leden zullen nog nader een keuze maken. 

9. Public relations. Het jaarverslag over 2022 wordt met dank aan Miriam 

vastgesteld. Er zullen 50 exemplaren worden besteld voor de zittende 

leden, de leden van de gemeenteraad en van het college van 

burgemeester en wethouders en de afdeling Sociaal Domein. De 

secretaris zal zorg dragen voor plaatsing op de website. Miriam Brunt 

verzoekt de vier nieuwe leden een foto voor de website aan te leveren, 

zo mogelijk vergezeld van een pakkende uitspraak over het nut van de 

Participatieraad. 

10. Uit de werkgroepen. Vanuit WMO geen nieuwe ontwikkelingen. Dat is 

ook niet het geval bij Participatie. Voor wat betreft het Inclusiepanel 

melden Matthijs Bonzet en de voorzitter enige informatie over mogelijke 

personele ontwikkelingen. De werkgroep Jeugd heeft nog steeds 

periodiek overleg met de betrokken ambtenaar. Edwin van Harten stuurt 

de leden nog documentatie rond het onderwerp Lokaal Beleid Sport dat 

aan de orde is geweest. Hij heeft met Jaap van Gent ook het 

Jongerencentrum in Ermelo bezocht. Daar zijn twee medewerkers actief 

die ook de scholen voor voortgezet onderwijs bezoeken, waar de nodige 

Puttense jongeren op zitten. 

11. Rondvraag. Channah van Schayk vraagt in hoeverre de Participatieraad 

betrokken is bij de ontwikkelingen binnen Samen voor Elkaar. De 

secretaris geeft aan, dat een delegatie van dat overleg van vier 

organisaties begin dit jaar op bezoek is geweest in een vergadering van 

de Participatieraad. Miriam Brunt deelt mee, dat zij eind van dit jaar 



stopt als lid van de Participatieraad. Met het komende vertrek van Rian 

van Pagee en Kees Bor komt de raad daarmee per 1 januari 2024 weer 

op 10 leden. De secretaris zal er voor zorg dragen dat de vier nieuwe 

leden een exemplaar zullen ontvangen van de gemeentelijke 

verordening voor onze raad en van het huishoudelijk reglement. Hij is 

wegens vakantie afwezig van 29 mei tot 13 juni a.s. Vervolgens sluit de 

voorzitter om 22.00 uur de vergadering. 


